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Še je čas za soočenje lastnih
možnosti in potreb z dokumentom

Predsedstvo občinske kon-
ference socialistične zveze je
menilo, da je osnutek dobro in
ustrezno pripravljen in pred-
stavlja kakovostno podlago za
najširšo javno razpravo, Sta-
liŠČa predsedstva o tem doku-
mentu je posredoval družbe-
nopolitiinemu zboru VLADO
BARABAS, predsednik OK
SZOl. Obravnava osnutka je
priložnost in obveza za samo-
upravno organizirane delovne
Ijudi In občane, da v organizi-
rani javni razpravi soočijo last-

ne možnosti in potrebe s
predloženlm osnutkom. Pred-
sedstvo je med drugim tudi
ponovno ugotovilo, da vse te-
meljne samoupravne organi-
zacije in skupnosti svojih
planskih nalog in zadoižitev
po sprejetem rokovniku Se ni-
so opravUe, zato \e opozorito,
da je treba zamude nadokna-
diti in opraviti v najkrajšem
času. Kljub zamudam in neus-
klajenostim pa potekajo plan-
ske naloge v občirti skladno s
sprejetim rokovnikom. Kako-

vostna in Šlroka javna razpra-
va pa bo morala do oblikova-
nja predloga dokumenta pre-
mostiti odprta vprašanja in
odpravitt neusklajenosti.

Na zboru združenega dela
je delegatka delovnih ijudi
kmetov, FANI DULMIN, v ime-
nu defegacije med drugim pri-
pomnila, da prostorski del, os-
nutka družbenega plana zaje-
ma v zazidalnih otokih BS 8/3
in BS 9/1 zemljišča, ki bi mo-
rala biti glede na njihovo 1. in

2. kategorijo Irajno namenje-
na kmetijstvu. Gre predvsem
za zemljišča namenjena agro-
metioraciji. V agromelioracijo
naj se zato vključijo tudi zem-
IjiSČa med potokoma Pšato in
Kamniško Bistrico, severno od
Zasavske ceste. Iz osnutka
plana tudi ni razvidno, kodko
kmetijskih npovršin bomo iz-
gubili, če bo dokument sprejet
s takšno vsebino, kot jo pred-
laga osnutek.

Delegacija delovne organi-
zacije JUB Dol ph Ljubljani je
med drugim opozorila, da os-
nutek družbenega plana ne
zajema spremembe namemb-
nosti zazidalnega otoka BS
205 Videm-Dol iz slanovanj-
skega v proizvodni dei, čeprav
je prostor že pozidan s proiz-
vodnimi obrati. in je občinski
komite za urbantzem, gradbe-
ne in komunalne zadeve že
soglaSal s spremembo.

Na zboru krajevnlh Btaipno-
stl je Emi! ZALAR, delegat kra-
jevne skupnosti Savsko nase-
Ije III med drugim predlagal,
naj se v družbeni plan poleg
ruŠenja barakarskih stanovanj
VI. in VII. kategorije vključil tu-
di odstranitev zgradbe na
Šmartinskt cesti 21. Predlagal
je, naj se v planske dokumen-
te vnese tudi določilo o proti-
hrupni ozelenitvl in s tem zaš-
čiti Savskega naselja ob Top-
niSki in Šmartinski cesti. 0
Savskem naselju je spregovo-
rila tudi NEDA VERBEK, dele-
gatka krajevne skupnosti Sav-
sko naselje ))). Predlagala je,
naj se v plan zapišejo konkret-
na podrofija, kjer bo w nasled-
njrh ietih zgrajeno sekundarno
vročevodno omrežje. NIKO
ISAJEVIČ, delegat krajevne
skupnosti UrSke Zatler je opo-
zoril. da je predvideno širjenje
kapacitet vzgojno varstvenih
organiziacij v naslednjih petih
letih neuskfajeno z relativno
majhno rastjo prebivalstva. Že
letos se je namreč pokazato,
da smo morali zaradi premajh-
nega števita otrok nekatere
oddelke vrtcev zapreti. Kako
prav so imeli tisti, ki so pred
leti na gtas razmišljali, da bi
morafi graditi montažne vrtce,
ki bi jih po potrebi lahko selili
po Ijubljanskih soseskah, je
opozorjl delegat.


